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 採訪邀請 (提示)  
 
 
 

香港民研今日下午發放特首及問責司局長民望數字 
 
 
香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於今日(3 月 10 日)下午發放

特首及問責司局長民望的最新調查結果，歡迎傳媒派員採訪發布會。此外，香港

民研會繼續點評「社區健康資訊系統」的最新數據，尤其是各區口罩儲備的情況。

「 社 區 健 康 資 訊 系 統 」 地 圖 會 適 時 更 新 ， 網 址 為

http://www.pori.hk/cicd-mask-reserve-map。今天發布會的詳情如下： 
 
 

日期： 2020 年 3 月 10 日 (星期二) 
時間： 下午 2 時 30 分 
地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 
主持： 香港民意研究所主席及行政總裁   鍾庭耀 
講者： 香港大學政治與公共行政學系榮譽講師   袁彌昌 
  香港民意研究所數據科學經理   戴捷輝 

 
 
查詢：請致電 3844 3111 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡李小姐或彭小姐。 
 
 
 
 
2020 年 3 月 10 日 
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 Press Invitation (Reminder)  
 
 
 

HKPOP will release popularity figures of CE and principal officials this afternoon 
 
 
The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion 
Research Institute (HKPORI) will release the latest survey results on popularity figures of the 
Chief Executive and principal officials today (March 10) afternoon. The media is invited to 
send representatives to attend the press conference. Besides, HKPOP will continue to review 
and comment on the latest findings of the “Community Health Information System (CHIS)”, 
especially on mask reserves across different districts. The CHIS map is being updated as 
frequently as possible via the website http://www.pori.hk/cicd-mask-reserve-map. Details of 
the press conference today are as follows: 
 
 

Date:  March 10, 2020 (Tuesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Convenor: Robert Chung President and CEO, HKPORI 
Speakers: Derek Yuen Honorary Lecturer, Department of Politics and Public  

  Administration, The University of Hong Kong 
 Edward Tai Data Science Manager, HKPORI 
  
 

For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111 or by email 
enquiry@pori.hk. 
 
 
 
 
March 10, 2020 


